
 

Ministeren 

 

22. oktober 2013 

 

J nr. 2013-3704 

Kulturudvalget  

Christiansborg  

1240 København K. 

Kulturudvalget har i brev af 24. september 2013 stillet mig følgende spørgsmål 193 

alm. del, stillet efter ønske fra Alex Ahrendtsen (DF), som jeg hermed skal besvare. 

 

Spørgsmål 193 

 
"Påtænker ministeren at iværksætte initiativer, således at institutioner så som VUC 
Haderslev ved byggerier i fremtiden selv kan bestemme, om institutionen skal bruge 
sine midler på kunst eller på undervisning, jf. artiklen "VUC skulle bruge en million på 
udsmykning" bragt i Jyske Vestkysten den 23. september 2013?" 

 

Svar 

 
Jeg kan oplyse, at der som led i en kommende byggepolitisk strategi skal ske en 
mere generel evaluering af lov om offentlig byggevirksomhed og dens effekt på det 
offentlige byggeri og byggebranchen som helhed. Cirkulæret om kunstnerisk 
udsmykning af statsligt byggeri m.v. hører under loven og er dermed principielt 
omfattet af evalueringen.  
 
Jeg forventer at kunne præsentere regeringens byggepolitiske strategi i 2014.  

 

Jeg henviser endvidere til mit svar på spørgsmål 192 alm. del. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

Martin Lidegaard 

Kulturudvalget 2012-13
KUU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 193
Offentligt


